

凡是個人及家庭若經歷符合資格的特殊生活事件, 即可在年度開放登記期間之外,登記加入Covered California的健康保險計劃。這就稱為特殊登記。

在多數情況下,您在符合資格的特殊生活事件發 生當日後,有60天的時間登記加入或更改現有的 健保計劃。如果您提前知道自己將在何時失去健康 保險,您在該日期到來之前還有60天的登記時間, 以防止您的健保承保出現任何缺口。

何謂符合資格的特殊生活事件?

失去健康保險

結婚、離婚或有新的家庭 伴侶

產子、收養或接受寄養 孩子

剛搬到加州或在加州內部 搬遷

若需要完整列表並想了解更多符合資格的特殊生活事件, 請瀏覽CoveredCA.com/special-enrollment

承保將從何時開始?

承保的開始日期取決於您的登記加入日期。如果您在當月 15號之前登記加入,您的承保就將從下個月的首日開始。 如果您在當月15號之後登記加入,您的健康保險承保就將 從第二個月的首日開始。



提供財務補助給需要的人

Covered California是唯一讓您獲得健康保險支付補助的地方。 您能獲得多少金額的財務補助,取決於您的家庭收入、 家庭人口及居住地點。通常,您的收入愈低,就符合資格 獲得愈多財務補助。

您有可能符合資格獲得低費用或免費用的Medi-Cal,或可能符合資格經由Covered California獲得財務補助,如果您的家庭年收入少於以下數字…

承保年份2021

家庭人口	Medi-Cal	Covered California
1	\$17,609	\$76,560
2	\$23,792	\$103,440
3	\$29,974	\$130,320
4	\$36,156	\$157,200
5	\$42,339	\$184,080
6	\$48,521	\$210,960

以上列出的所有數字均為估計值。對於人口較多的家庭,請瀏覽 CoveredCA.com/Chinese的「選購比較」工具,以了解您的家庭是否符合資格。

如何登記

想查找鄰近的免費專業登記協助,請瀏覽: CoveredCA.com/support/contact-us

如果您符合資格獲得Medi-Cal,則可隨時登記加入。若要 了解您或家人是否具有資格,請至CoveredCA.com/Chinese 申請,或可致電您所在郡縣的公眾服務機構洽詢。

若需要更多信息或免費的面對面協助,請聯絡:

CoveredCA.com/Chinese 800.300.1533 (國語)、800.339.8938 (粵語)

special enrollment



WHAT YOU NEED TO KNOW.

Individuals and families who experience a qualifying life event can enroll in a Covered California health insurance plan outside of the annual open enrollment period. This is called special enrollment.

In most cases, you have 60 days after the date of a qualifying life event to enroll, or to change your existing plan. If you know ahead of time when you will lose your health insurance, you have an additional 60 days to enroll before that date to prevent any gaps in coverage.

WHAT ARE QUALIFYING LIFE EVENTS?



WHEN DOES COVERAGE START?

The start date for coverage depends on the date you enroll. If you enroll by the 15th day of the month, your coverage will start on the first day of the next month. If you enroll after the 15th day of the month, your health coverage will start on the first day of the second month.

FINANCIAL HELP FOR PEOPLE WHO NEED IT

Covered California is the only place to get help paying for health insurance. *How much* financial help depends on your household income, family size and where you live. Typically, the lower your income, the more financial help you're eligible to receive.

You may qualify for low or no-cost Medi-Cal or for financial help through Covered California, if your annual household income is less than...

Family size	Medi-Cal	Covered California
1	\$17,609	\$76,560
2	\$23,792	\$103,440
3	\$29,974	\$130,320
4	\$36,156	\$157,200
5	\$42,339	\$184,080
6	\$48,521	\$210,960

All numbers listed above are estimates. For larger households, visit the Shop and Compare tool at CoveredCA.com to find out if your family qualifies.

HOW TO ENROLL

To find free, expert enrollment help near you, visit CoveredCA.com/support/contact-us

If you qualify for Medi-Cal, you can enroll anytime. To find out if you or someone in your family is eligible, apply at CoveredCA.com or call your county human services agency.

For more information and free in-person help, contact:

CoveredCA.com | 800.300.1506



Covered California complies with applicable Federal civil rights laws and does not discriminate on the basis of race, color, national origin, age, disability, or sex. Atención: si habla español, tiene a su disposición servicios gratuitos de asistencia lingüística. Llame al 1.800.300.0213 (TTY: 1.888.889.4500). 注意:如果您使用繁體中文,您可以免費獲得語言援助服務。請致電 1.800.300.1533 (TTY 1.888.889.4500).